
SZŠ FELIX, Krásnohorská 14, Bratislava

Zápisnica zo zasadnutia konaného dňa 14.2.2024

Miesto konania: priestory ZŠ FELIX, Krásnohorská 14, Bratislava
Čas konania: od 16,00 hod
Zúčastnení: podľa prezenčnej listiny,

Program :
1. Privítanie, úvod
2. Výsledky volieb do Rady školy, menovacie dekréty
3. Kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu
4. Oboznámenie sa so štatútom Rady školy
5. Koncepčný zámer rozvoja školy rozpracovaný najmenej na 2 roky; jeho

každoročné plnenie
6. Návrh na počty žiakov do 1.ročníka pre budúci školský rok
7. Diskusia, rôzne

Priebeh rokovania:

1. Privítanie, úvod
Predseda Rady školy SZŠ FELIX P Halák privítal členov  novozriadenej Rady
školy ( ďalej len „RŠ“), ktorí boli zvolení vo voľbách v novembri 2023, ako aj
ostatných prítomných.
Prítomných bolo 9 členov RŠ,
Ospravedlnení : 2 členovia ( p.Juriga, p.Bujna),
Hostia: A.Planková, riaditeľka školy,

I.Dzurišová, špeciálna pedagogička,
I.Kyrinovičová- riaditeľka kancelárie OZ FELIX

1. Výsledky volieb do RŠ, menovacie dekréty
Prítomní členovia novej RŠ sa všetkým krátko predstavili a p. Halák im odovzdal
menovací dekrét.
Zloženie 11 -člennej Rady školy pre nasledujúce obdobie 4 rokov :
J.Karabinošová, zvolená za rodičov,
Dominika Letancová, zvolená za pedagogických zamestnancov
Bela Bellová, zvolená za nepedagogických zamestnancov
Jana Hakošová, zvolená za pedagogických zamestnancov
M.Repka , zvolený za rodičov
Jana Behal Dadová, zvolená za rodičov
R.Haláková, menovaná za zriaďovateľa
K.Kalašová, menovaná za zriaďovateľa
P.Halák, zriaďovateľ
J.Juriga, menovaný za zriaďovateľa
T.Bujna , zvolený za rodičov

2. Kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu
Zasadnutie viedol P.Halák , doterajší predseda RŠ
Oboznámil prítomných s programom a navrhol doplniť nový bod – voľba predsedu
Prítomní : 9 členovia ( podľa prezenčnej listiny)
Ospravedlnení : 2 členovia ( p.Juriga, p.Bujna )
Zasadnutie je uznášaniaschopné – 9/11.



Členovia Rady školy jednohlasne odsúhlasili program aj s doplneným bodom :voľba
predsedu

3. Voľba predsedu Rady školy.
V zmysle Štatútu rady školy má voľba predsedu prebehnúť na prvom zasadnutí,
pričom predsedom môže byť niektorý z jej členov, ak získa nadpolovičnú väčšinu
hlasov.
P.Halák vyzval prítomných, ktorí by mali záujem vykonávať funkciu predsedu, aby
sa prihlásili; keďže nikto z prítomných neprejavil záujem, navrhol svoje
pokračovanie vo funkcii.
Hlasovanie: 9/9, t.j. Peter Halák bol jednohlasne zvolený za predsedu RŠ
Súkromnej základnej školy FELIX na ďalšie štvorročné funkčné obdobie.

4. Oboznámenie so štatútom RŠ
P.Halák, novozvolený predseda RŠ poinformoval členov o jednotlivých bodoch
štatútu, s dôrazom na  najdôležitejších časti. ( štatút je prílohou zápisu). Okrem
iného:
- požiadal členov RŠ zastupujúcich jednotlivé záujmové skupiny

( rodičia, pedagógovia, nepedagogickí zamestnanci ) zastúpených v RŠ, aby
informácie z rokovania rozširovali aj medzi členskú základňu, ktorú zastupujú.

- zasadnutia RŠ môžu byť zo zákona verejné. Ak príde k takejto požiadavke,
treba o nej vopred informovať, aby boli zabezpečené väčšie priestory. V prípade
mimoriadnej dôležitej udalosti je možné zverejniť rokovanie RŠ – online, príp.
jednej jej časti.

Členovia Rady školy vzali štatút na vedomie.
Úloha vyplývajúca z tohto bodu rokovania: poslať všetkým členom RŠ doterajší
štatút RŠ, a v prípade, ak budú mať pripomienky, štatút bude aktualizovaný.

5. Koncepčný zámer rozvoja školy rozpracovaný najmenej na 2 roky; jeho
každoročné plnenie
Riaditeľka školy A. Planková poinformovala o dokumente Koncepčný zámer rozvoja
školy, ktorý vychádza z obdobného dokumentu spracovaného minulý rok.
Pre tento školský rok bol dokument aktualizovaný.
Dokument bol zaslaný všetkým vopred.
Koncepčný zámer rozvoja školy bol členmi Rady školy vzatý na vedomie.

6. Návrh na počty žiakov do 1.ročníka pre budúci školský rok
Predseda RŠ navrhol, aby do 1. ročníkov budúceho školského roku bolo otvorených
nasledujúci počet tried :
- na Tematínskej 2-3 triedy,
- vo Vrakuni na Vážskej 1-2 triedy,
- v IUVENTE je plánované otvoriť 2 triedy, pričom jedna by bola stabilná, druhá

prvácka trieda by bola otvorená s perspektívou na sťahovanie do Borov
Celkový počet sa ustáli v apríli- máji. Tohto roku bol veľký záujem rodičov o zápis
aj po dňoch otvorených dverí.
Navrhovaný počet žiakov : 100 – 140
Túto informáciu vzala RŠ na vedomie.

7. Diskusia, rôzne

- Menšia diskusia bola k otázke novej kurikulárnej reformy, najmä k rozdeleniu
základnej školy do jednotlivých cyklov, vzhľadom na fakt, že SZŠ sa od
septembra da pripojí k školám vstupujúcim do tohto procesu.

Čo sa týka počtu učiteľov - situácia je dobrá, výhodou je aj prax vysokoškolských
študentov v škole.



Chorobnosť na škole v tomto chrípkovom období neprekročila ani jeden deň 30 %.
Škola zabezpečuje dezinfekciu, dôležité je aby rodičia neposielali do školy choré deti,
Na škole dobre funguje ranný filter pri prijímaní detí do tried.
- P.Halák v kontexte mimoriadnej situácie na školách, ktorá sa udiala v decembri

2023 v súvislosti s výhražnými správami adresovanými niektorým stredným
školám v Bratislavskom kraji, obstaral službu bezpečnostného auditu na škole.
K prvým opatreniam bude zriadiť panik tlačidlo na recepcii prepojené na
bezpečnostnú službu.

- M.Repka sa informoval na aktualizáciu BOZP, príp. evakuačného plánu školy
pre prípad nebezpečnej situácie.
Zriaďovateľ informoval, že plány sú pravidelne AKTUALIZOVANÉ

Rokovanie RŠ ukončil P.Halák

Najbližšia RŠ – 23.apríla 2024, 16.00 hod

Zapísala: I.Kyrinovičová

Schválil: P. Halák

V Bratislave 14.február 2024


